
 
VALBO 

Verksamhetsberättelse 2022 

År 2022 är tillända och var det år då Corona-
restriktionerna äntligen började lätta och vi kunde 
under året återuppta vår verksamhet i någorlunda 
normal omfattning. 

Men Covid 19 finns kvar och uppträder i ständigt nya varianter, men det ser 
ut som de länder som har en hög vaccinationsgrad klarar sig bra och dom som 
får Covid idag genomgår en ganska lindrig sjukdomsperiod. 

Ytterligare en katastrof skedde 2022 då vår utlovade surströmmingsleverans 
bara försvann! 



Styrelsen under 2022 har varit: 

Övriga befattningar:  

   

Kommittéer till styrelsen: 

Ordförande Olle Olofsson Ledamot Agnetha Björkman 

Kassör Birgitta Olsson Ledamot Agneta Laritz

Sekreterare. Hans Nilvander Ledamot Ulf Lindman

Studieorganisatör Margareta Wallinder

Ledamot vice ordför. Rune Norén

Ledamot vice kassör Ingela Haglund

Revisorer Gunder Sjödin, Gunnar Åkerström

Revisorsersättare Sture Vestin, Tommy Åkerman

Medlemsansvarig Olle Olofsson, Roland Dahlund

Medlemsregistret Olle Olofsson, Ulf Limdman

Hemsidesansvarig. Ulf Lindman

IT ansvarig Ronald Redenvik

Friskvårdsansvarig Birgit Lundberg

Konsumentansvarig Margareta Wallinder

Reseledare Agnetha Björkman, Lisbeth Jonsson

Valberedning Håkan Lindberg, Birgit Lundberg, Lisbeth Jonsson

IT grupp Ronald Redenvik, Ulf Lindman

Resor Agnetha Björkman, Lisbeth Jonsson

Boule Ola Nöjd, Tore Hedlund, Carin Carlström

Trivsel Rune Norén, Olle Olofsson 

Köket Rune Norén, Inger Norén, Elsy Sjödin, Barbro Eriksson, 
Mona Tärnström, Olle Jonsson, Ulf Södergren.

Tombola Lotteriansv. Roland Dahlund, Birgitta Olsson



Övriga uppdrag: 
Trafikombud             Gunnar Åkerström. 
KPR, ordinarie  Carin Carlström 
RPR, ersättare  Birgit Lundberg 
I distriktets friskvårdsråd Birgit Lundberg 
I distriktets kommunikationsråd Ulf Lindman 

Representation: 

Distriktets årsmöte, Bollnäs folkhögskola 6 april 2022.  
Ombud Olle Olofsson, Hans Nilvander  
  
Distriktets höstmöte: Valhalla, Sandviken 16 nov 2022.    
Ombud: Olle Olofsson, Agneta Laritz, Rune Norén 

PRO Samorgs årsmöte: Gävle Forum 28 mars 2022.                       
Ombud: Ulf Lindman, Margareta Wallinder 

Samorgs höstmöte: Gävle Forum 24 okt 2022.                  
Ombud: Olle Olofsson, Ulf Lindman 

KPR: Ordinarie representant, Carin Carlström. 

RPR: Ersättare Birgit Lundberg 

Medlemmar: 
Medlemsantal 31 dec. 2022: 552 medlemmar varav 11 med sekundärt medlemskap, 
kallades tidigare föreningsmedlemmar. 
Under året har 44 nya medlemmar tillkommit och 44 har försvunnit, varav 20 avlidna. 
Ett netto på +/- 0 medlemmar.  
Vi har stoppat det stora medlemstapp vi haft sista åren ! 

Verksamhet: 
Vi fick äntligen komma tillbaka till vår ordinarie samlingslokal, Furugårdens Café, i 
mars men med restriktionen att starta efter daggående personals hemgång. Denna 
begränsning har lättats efterhand under året. 

Våra friskvårdsaktiviteter på Farmechuset har kommit igång under våren och där har 
lättgymnasiken och bordtennis startat. 
Qi Gong har kommit igång på Furugården. 

Boule har spelts på banorna vid Åbyvallen sommartid och i Boulehallen vintertid. 



Antalet deltagare har varit påtagligt färre än normalt.  

För studieverksamheten har det varit kärvt. Hyresgästföreningens lokaler har inte varit 
tillgängliga och vi har varit hänvisade till Furugården. 
Sång – musikgruppen har övat där på tisdagkvällar  

Styrelsemöten: 
Vi hade 9 fysiska styrelse möten under året. 
3/11 i Gysinge med arbetslunch. Verksamhetsplan och budget för 2023. 

Medlemsträffar: 
Årets 2 första medlemsträffar, januari och februari fick ställas in då Furugården 
fortsatte med Coronarestriktioner. 

Årsmöte 24 mars: 
Första fysiska medlemsträffen blev 24 mars på Furugården då årsmötet ägde rum. 
Årsmötet inleddes med parentation, ett tänt ljus och en tyst minut till minne av våra 
bortgångna medlemmar. 
Minnessång, ”Håll mitt hjärta” med Björn Skifs. 
Därefter genomfördes årsmötesförhandlingarna.  
Mötespresidium valdes: Ordf. Olle Olofsson och sekreterare Agnetha Björkman.  
Justerare och rösträknare Jonny Hallman och Per Erlandsson. 
Verksamhetsberättelsen och ekonomisk berättelse godkändes och styrelsen beviljades 
ansvarsfrihet. 

Vid årsmötet genomfördes även en insamling för Ukrainas lidande. Mycket generösa 
medlemmar bidrog med 2540:- som dubblades av föreningen och 5080:- överfördes 
till UNHCR:s insamling för Ukraina. 

Medlemsträff 21 april: 
Modevisning med föreningens egna mannekänger som visade upp hur vi skall klä oss 
under vår och sommar. 

Medlemsträff 19 maj: 
Trubadur ”Lasse E” underhöll oss. 

Trivselträff 1 juni:  
En trevlig kväll med god mat och dans till Göran Jansson. 

30 juni:  
Avslutning av vårens tipspromenader på Walabogården. Den utlovade korvgrillningen 
fick ersättas av bulle och kaffe. Sång/Musikgruppen underhöll. 



Sommarlov 

Hösten var tänkt att starta med surströmming på ängen på Vretas. Den utlovade 
surströmmingen hade försvunnit och vi fick ingen leverans.  
Vi fick ställa in hela festen. 

Medlemsträff 22 sept. 
Modevisning, dags för höst och vintermode. Vi måste byta lokal för att kunna starta 
tidigare (återlämnande av uppvisade kläder innan affärerna stänger). 
Vi höll till på IOGT-lokalen där våra egna mannekänger uppträdde på catwalken. 

Medlemsträff 21 okt. 
Vi har nu flyttat medlemsträffarna till fredagar för att få starta lite tidigare. 
Stefan Lindeborg underhöll med mustiga visor. 

Träff med nya medlemmar 2 nov. 
19 nya medlemmar bjöds på smörgåstårta och informerades om PRO allmänt och 
speciellt Valbo-föreningen. Hemsidan förevisades. 

Höstmöte 18 nov. 
Lena Johansson ABF inledde med att visa några böcker lämpade för studiecirklar. 
Därefter hölls höstmötet där Verksamhetsplan och budget för 2023 antogs. 
Musikfrågesport ingick också i programmet. 

Träff med årets 80 och 90-åringar 24 nov. 
25 födelsedagsbarn, 6  90-åringar och 19 80-åringar kom och kalasade på goda tårtor 
och kaffe. 

Trivselträff 25 nov. 
En trevlig kväll med god mat och dans till Uffes Enmansband. 
Men endast 35 deltagare. 

Medlemsträff 16 dec. 
Dags för den traditionsenliga julgröten med skinkmackan, underbart gott. 
Ca 100 medlemmar kom, dessutom bjöd sång/musikgruppen på julsånger. 

PRO-vetarna: 
28 mars skedde årets kvaltävling för Gävleföreningarna rum på Gävle Forum. 
Vårt lag: Rune Norén, Margareta Wallinder och Ulf Lindman. Dom kämpade väl och 
kom på 5:e plats i en mycket jämn tävling. 



Studier, utbildningar: 
19/4 kurs i Outlook hos ABF, Agneta Laritz och Margareta Wallinder deltog. 
26/8 Höst kickoff i Norrsundet, Agneta L, Margareta W och Birgit Lundberg deltog. 
31/8 Sopplunch för studieorganisatörer hos ABF, Agneta L, Margareta W deltog. 
29/9 Cirkelledarträff på Furugården. 
23/10 Cirkelledarutbildning ABF Sandviken, Agneta L, Margareta W deltog. 

Studiecirklar i Sång/Musik, Minnesträning, Vin o Mat har pågått under året. 

Friskvård: 
Boule har bedrivits utomhus på banorna vid Åbyvallen, samt i Boulehallen på Sätra 
vintertid. Deltagarintresset är stort. 

Lättgympan och bordtennis har under året kommit igång igen med nästan lika många 
deltagare. Dom håller till på Farmechuset. 

QiGong har startat på Furugården. 

Resor: 
Iggesundsrevyn i februari samt Julbordsresa har genomförts. Några planerade resor 
har ställts in pga för få anmälda. 

Ekonomi: 
Föreningens ekonomi för verksamheten framgår av resultat- och balansräkning  
för 2022 samt resultat- och balansräkning för fonderna. Båda redovisningarna ingår i 
denna verksamhetsberättelse. 
Resultatet för verksamheten i ekonomiska termer är 27.929,89 kr och föreslås 
överföras till balanserat resultat. Styrelsen hade ett budgeterat resultat på -49.000 kr 
för 2022. 
I balansräkningen redovisas per 2022-12-31 att föreningens kapital är 246.495,36 kr 
utom fonderna. Dessutom finns 2.823 kr i handkassa. 

Fondernas marknadsvärde har under året minskat med 47.557,07 kr. 
Inga uttag eller omplaceringar har gjorts under året. 
I balansräkningen redovisas 2022-12-31 ett värde på 270.599,76 kr. 
En separat redovisning på fondernas utveckling bifogas balansrapporten. 

Innan årsskiftet har föreningen satt in 2000 kr till PRO:s äldreforskningsfond till 
minne av under året avlidna medlemmar. 



Slutord: 
2022 började vi så sakta komma igång med verksamhet där vi kan träffas och umgås 
utan att vara rädda för varandra. 
Vi har varit duktiga och tagit våra vaccinsprutor så fort dom funnits tillgängliga. 
Men ständigt nya varianter av Corona dyker upp och troligen måste vi ta fler sprutor. 

Tombolalotteriet på Köpis, har hållits igång hela året. 
Ett stort tack till alla lottsäljare och samordnare för ert värdefulla arbete. 
Speciellt stort tack till Roland som sett till att Tombolan varit bemannad. 

Styrelsen riktar ett stort tack till alla medlemmar, både de som på något sätt aktivt 
medverkat inom föreningen eller bidrar med ert medlemskap, för förtroendet att leda 
föreningens verksamhet under 2022. 

Valbo 2023-02-17 

Olle Olofsson            Birgitta Olsson                        Hans Nilvander 
Ordförande            Kassör       Sekreterare 

Margareta Wallinder          Rune Norén                       Agneta Laritz 
Studieorg           Ledamot      Ledamot 

         # 
Ulf Lindman           Agnetha Björkman                    Ingela Haglund 
Ledamot           Ledamot                                    Ledamot 

# Har på grund av sjukdom ej deltagit i styrelsearbetet 


